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Protokół Nr 39/2013 

z posiedzenia Komisji Ładu, Bezpieczeństwa Publicznego i Dróg Publicznych Rady 

Miejskiej w Strykowie,  

które odbyło się w dniu  26  lipca 2013 r. 

 

Posiedzenie Komisji prowadził jej Przewodniczący radny Włodzimierz Grochocki.   

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji wg załączonej listy obecności oraz osoby 

zaproszone. 

Na posiedzeniu Komisji nieobecny był radny Marek Gierat. 

Porządek posiedzenia :  

1. Informacja dot. bieżącego  funkcjonowania gospodarki odpadami na terenie miasta i 

gminy Stryków. 

Przewodniczący Komisji zaproponował wprowadzenie do porządku posiedzenia pkt. 2 

Sprawy różne. 

Porządek posiedzenia ze zmianą został zaakceptowany w głosowaniu ( 4 głosy za , bez 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się) przez członków Komisji. 

Porządek posiedzenia po zmianie :  

1. Informacja dot. bieżącego  funkcjonowania gospodarki odpadami na terenie 

miasta i gminy Stryków. 

2. Sprawy różne. 

 

Ad. 1  Informacja dot. bieżącego  funkcjonowania gospodarki odpadami na terenie 

miasta i gminy Stryków. 

 

Przewodniczący Komisji radny Włodzimierz Grochocki  zwracając się do Burmistrza M-

G Stryków mówił: 

odbyły się dwa odbiory odpadów przez firmę świadczącą usługi na terenie miasta i gminy. 

Również za drugim razem na początku sierpnia b.r. kosze z odpadami stały przy posesjach do 

drugiego dnia. Nasuwa się więc spostrzeżenie , że albo firma przeceniła swoje możliwości 

określając grafik odbioru odpadów na jeden dzień dla wsi i dla miasta lub jest to 

spowodowane  brakiem odpowiedniego oznakowania numerami porządkowymi posesji. 

W związku z funkcjonowaniem nowej ustawy ,, śmieciowej ˮ można wymusić na 

mieszkańcach ujednolicone oznakowanie posesji numerami porządkowymi. 

Przewodniczący Komisji odczytał : 

 art. 47b  Ustawy z dnia 17 maja 1989 r. Prawo geodezyjne i kartograficzne : 

,, Art. 47 b. 1. Właściciele nieruchomości zabudowanych lub inne podmioty uwidocznione w 

ewidencji gruntów i budynków, które takimi nieruchomościami władają, mają obowiązek 

umieszczenia w widocznym miejscu na ścianie frontowej budynku tabliczki z numerem 

porządkowym w terminie 30 dni od dnia otrzymania zawiadomienia o ustaleniu tego numeru. 

2. Na tabliczce, o której mowa w ust. 1, oprócz numeru porządkowego zamieszcza się 

również nazwę ulicy lub placu, a w miejscowościach bez ulic lub placów albo posiadających 

ulice lub place bez nazw - nazwę miejscowości. 

3. Organy jednostek samorządu terytorialnego, w drodze uchwały, mogą wprowadzić 

obowiązek umieszczania na tabliczce, o której mowa w ust. 1, nazwy miejscowości lub 

nazwy dzielnicy, osiedla, zespołu urbanistycznego. 

4. W przypadku gdy budynek położony jest w głębi ogrodzonej nieruchomości, tabliczkę 

z numerem porządkowym umieszcza się również na ogrodzeniu ˮ. 

art. 64 Ustawy z dnia 20 maja 1971 r. Kodeks wykroczeń: 
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,, Art. 64. § 1. Kto, będąc właścicielem, administratorem, dozorcą lub użytkownikiem 

nieruchomości, nie dopełnia obowiązku umieszczenia w odpowiednim miejscu albo 

utrzymania w należytym stanie tabliczki z numerem porządkowym nieruchomości, nazwą 

ulicy lub placu albo miejscowości, podlega karze grzywny do 250 złotych albo karze nagany. 

§ 2. Tej samej karze podlega, kto nie dopełnia obowiązku oświetlenia tabliczki z numerem 

porządkowym nieruchomości ˮ . 

Przewodniczący Komisji zwrócił się z pytaniem do Burmistrza czy można przygotować na 

sesję  taki akt prawny mobilizujący mieszkańców do stosowania w/w przepisów? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków  odpowiedział: 

przygotujemy taką uchwałę na następną sesję wraz ze wzorem takich tablic. 

Kontynuując Burmistrz mówił , że tolerowaliśmy pierwszy odbiór śmieci przez firmę , 

natomiast za drugim razem daliśmy firmie ostrzeżenie, że jeżeli nie będą wywiązywać się z 

zapisów umowy to będą płacić kary umowne wynikające z zawartej umowy na odbiór 

odpadów. 

Jest dużo interwencji w sprawie odbioru odpadów , jednak nie wszystkie  powinny być 

kierowane do gminy. Zdarzają się sytuacje , że mieszkańcy nie wystawiają pojemników o 

określonej godzinie tj. 6.00 i śmieci nie zostają zabrane. Najwięcej uwag jest od osób , które 

do tej pory  nie oddawały śmieci i nie wiadomo co z nimi robili. 

Przewodniczący Komisji pytał co z działkowcami, w jaki sposób oni będą oddawali śmieci?  

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków  odpowiedział: 

działkowcy są zobowiązani do podpisania indywidualnych umów na odbiór odpadów z firmą 

, która jest zarejestrowana do odbioru odpadów. Często zdarza się tłumaczenie , że odpady 

oddają w miejscu zamieszkania. 

Istnieje możliwość dla firmy RS II podnajęcie naszego ZGKiM do odbioru śmieci. Jeżeli 

zakłady dojdą do porozumienia to będzie to funkcjonowało. 

Przewodniczący Komisji radny Włodzimierz Grochocki   mówił , że są posesje oddalone 

od drogi głównej, dobrze byłoby oznakować położenie takiej posesji przy drodze głównej 

tabliczką z numerem posesji. 

Radny Bogdan Walczak mówił: 

to jest dobry pomysł takiego oznakowania posesji. 

Dzwoniłem dziś do RIO w sprawie zafundowania lub dofinansowania mieszkańcom zakupu 

tabliczek z numerami posesji. Okazało się , że nie można. 

Dobrze byłoby żeby tabliczki były z materiału odblaskowego. Już dwa lata temu mówiłem o 

tych tabliczkach żeby oznaczyć na nich również nazwę osiedla. Łatwiej będzie zrobić to w 

ramach osiedla czy sołectwa  niż dla całej gminy. 

Trzeba podjąć taką uchwałę z rygorem dla mieszkańców. 

Przewodniczący Komisji pytał czy nie można nakazać mieszkańcom wystawiania koszy z 

odpadami do drogi głównej? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków  odpowiedział, że jest to określone w 

specyfikacji do przetargu. 

Radny Bogdan Walczak mówił: 

proponuję żeby przygotować taką odezwę i rozdać ją mieszkańcom przez sołtysów i 

przewodniczących zarządów osiedli. 

Przewodniczący Komisji apelował do burmistrza o zwiększenie kontenera na odpady zielone 

w ZGKiM , można by również zmienić miejsce składowania tych odpadów , w tej chwili jest 

to przy bramie, co nie wygląda estetycznie. 

Radny Łukasz Orłowski mówił , że dobrze byłoby również wydłużyć czas przyjmowania 

takich odpadów. 

Radny Bogdan Walczak mówił: 
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dużo mówi się na temat segregacji odpadów , wpływa dużo korekt deklaracji, doszedłem do 

wniosku , że na równi traktowana jest osoba dorosła i dziecko. Można by wprowadzić 

rozgraniczenie aby zmniejszyć opłaty np. dla dzieci do lat 5. 

Informuję Komisję , że ludzie mają problem z segregacją. Proponuję przeprowadzenie pokazu 

segregacji dla mieszkańców, aby wychowywać społeczeństwo w duchu ekologii. Może 

odbywać się to na zebraniach sołeckich. Musi to prezentować firma, która odbiera odpady. 

Rozmawiałem z firmą, że przyślą pracowników na taki pokaz. Pracownicy z referatu w 

urzędzie też mogliby tłumaczyć jak to robić. Ustaliłem termin takiego pokazu na  21 sierpnia. 

 

Ad. 2 Sprawy różne. 

 

W sprawach różnych radni dyskutowali o : 

 trwających pracach modernizacji ulic w Strykowie, 

 podjęcia działań przez Urząd zmierzających do likwidacji rozwalających się posesji 

np. przy skrzyżowaniu ul. Ogrodowa- Grunwaldzka w Strykowie, 

 naprawie zapadniętego chodnika na promenadzie nad zalewu, 

 systematycznym sprzątaniu po weekendzie terenu nad zalewem w Strykowie ( w 

ostatni poniedziałek nie było posprzątane jeszcze o godz. 13.00). 

Na tym protokół zakończono. 
Protokółowała Z. Kubiak  

Przewodniczący  

           Komisji Ładu, Bezpieczeństwa Publicznego 

           i Dróg Publicznych Rady Miejskiej Strykowie  

 

 

              Włodzimierz Grochocki 

 
 

 


